

目的說明

收集目的

1. 對於這份表格所提供的個人資料，民政事務總署會用作以下目的：
 - (1) 施行地方行政計劃；
 - (2) 加深基層市民對政府政策及計劃的了解，並監察市民對這些政策及計劃的反應；及
 - (3) 推廣社區參與活動及推動市民參與社區事務。

資料轉移對象類別

2. 你在這份表格所提供的個人資料，可能會為上文第 1 段所述目的而向政府其他各局以及部門披露。

查閱個人資料

3. 根據《個人資料（私隱）條例》第 18 及 22 條，以及附表 1 第 6 原則的規定，你有權查閱及改正個人資料。你查閱資料的權利，包括有權索取你在這份表格所提供的個人資料的副本。

查詢

4. 如對這份表格所收集的個人資料有任何查詢，包括查閱及改正資料，應與下述人員聯絡：離島區民政事務處 總務秘書 電話號碼：2852 4338

Statement of Purpose

Purpose of Collection

1. The personal data provided by means of this form will be used by the Home Affairs Department for the following purposes:
 - (1) to administer the District Administration Scheme;
 - (2) to promote understanding at the grassroots level of and monitor community reaction to the Government's policies and programmes; and
 - (3) to promote community involvement activities and public participation in community affairs.

Classes of Transferees

2. The personal data you provide by means of this form may be disclosed to other Government Bureaus and departments for the purposes mentioned in paragraph 1 above.

Access to Personal Data

3. You have a right of access and correction with respect to personal data as provided for in sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Your right of access includes the right to obtain a copy of your personal data provided by this form.

Enquiries

4. Enquiries concerning the personal data collected by means of this form, including the making of access and corrections, should be addressed to: District Secretary, Islands District Office at Tel.: 2852 4338